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НОВИСАд  

ПРЕДСЕДНИКУ  
СКУПШТИНЕ  ГРАДА  новог  САДА  

градско  веће  града  Новог  Сада  на  255. седници  од  26.08. 2019. године, 
разматрало  је  одговор  на  одборничко  питање  одборника  Вање  Божића, 
поставзено  на  XLІX седници  Скупштине  града  Новог  Сада  од  10. маја  2019, 
године, припремњен  у  градској  управи  за  грађевинско  землиште  и  инвестиције  и  
тим  поводом  донело  је  Заклучак  број : 021-7/2019-945-11 од  26. 08. 2019. године, 
који  Вам  са  одговором  на  одборничко  питање  доставњамо  у  прилогу . 



Градско  веће  Града  Новог  Сада, поводом  разматрања  Предлога  текста  
одговора  на  одборничка  питања  Вање  Божића  са  XLІ X седнице  Скупштине  
Града  Новог  Сада, од  10. маја  2019. године , који  је  припремлен  у  Градској  
управи  за  грађевинско  земњиште  и  инвестиције , на  255. седници  одржаној  26. 
08.2019. године  доноси  

ЗАКЊУЧАК  

ј . Прихвата  се  текст  одговора  на  одборничка  питања  Вање  Божића  са  
XLІX седнице  Скупштине  Града  Новог  Сада, од  10. маја  2019. године , који  је  
припремњен  у  Градској  управи  за  грађевинско  земњиште  и  инвестиције ,. 

іІ. Одговор  на  одборничка  питања  Вање  Божића, који  чини  саставни  део  
овог  закњучка , доставња  се  гіредседнику  Скупштине  Града  Новог  Сада. 

РЕПУБЛИКА  СРВИЈА  
АУТОНОМНА  ПОКРАЈИНА  ВОЈВОДИНА . 
ГРАд  нови  САд  
ГРАДСКО  ВЕЋЕ  ГРАДА  нОВОг  САДА  
Број:021 -712019-945-11 
дана:26.0&2019. године  
НОВИ  САД  

ЗАМЕНИК  ГРАДОНАЧЕЛНИКА  



Одборник  у  Скупштини  Града  Новог  Сада, Вања  Божић 1  на  седници  Скупuјтине  Града  
Новог  Сада, одржаној  10. маја  2019. године, поставиоје  следећа  одборничка  питања: 

зашто  Улица  Косте  Нађа  у  насењеном  месту  Ченеј  није  асфалтирана  до  краја  и  
када  житењи  ове  улице  могу  очекивати  да  ће  то  бити  урађено , тј . када  могу  
очекивати  да  ће  ова  улица  бити  асфалтирана  до  самог  краја, до  задње  куће  у  тој  
улици? 

2. Питање  је  везано  за  насењено  место  Ветерник. да  ли  се  и  када  планира  изградња  
тротоарних  стаза  у  Улици  војводе  Путника? У  ту  улицу  се  слива  преко  десет  
попречних  улица, а  она  сама  иде  ка  Улици  војводе  Бојовића  где  траје  и  изградња  
ових  зграда  за  избегла  и  расењена  лица  и  где  се  планира  276 стамбених  јединица . 
Такође , ова  Улица  војводе  Путника  је  улица  којом  пролази  аутобуски  саобраћај , а  
та  улица  води  ка  школи, вртићу  и  амбуланти  и  њом  се  крећу  малишани  наши  без  
тротоарских  стаза. 

На  поставњена  питања , Градска  управа  за  грађевинско  земњиште  и  инвестиције  
сачинила  је  следећи  

°дговоР  

1. Овогодишњим  Програмом  одржавања  објеката  путне  привреде  предвиђена  су  
финансијска  средства  за  асфалтирање  Улице  Косте  Нађа  у  насењу  Ченеј . 
Почетак  радова  зависи  од  динамике  и  расположиве  механизације  извођача , 
.ЈКП  ,,[lут . 

2. Главни  пројекат  пешачких  стаза  са  одводњавањем  атмосферских  вода  у  
Улици  војводе  Бојовића  и  Улици  војводе  Путника  у  Ветернику  израђен  је  2007. 
године. У  предметним  улицама  испројектоване  су  обостране  пешачке  стазе  у  
дужини  од  боом , од  Улице  крања  Петра  ј  до  Улице  девет  Југовића . С  обзиром  
на  то  да  је  у  међувремену  донесен  нови  закон  о  планирању  и  изградњи , 
постојећу  пројектну  документацију  потребно  је  иновирати  и  ускладити  са  
важећом  законском  реrулативом , за  шта  морају  бити  опредењена  средства  
Програмом  уређивања  грађевинског  земњишта . 

Ове  године, у  оквиру  радова  на  олремању  стамбеног  објеісга  за  избегла  и  
расењена  лица, биће  изграђена  пешачка  стаза  у  дужини  од  240м. Нова  
пешачка  стаза  биће  изграђена  од  места  где  се  укрштају  улице  Војводе  
Путника , Владике  Максима  и  Кајмакчаланска  па  до  уклапања  на  постојеће  
пешачке  стазе. 
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